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                La apelul nominal făcut în şedinţa ordinară publică de către Secretarul Comunei 
Lelești, domnul Mischie Constantin-Cătălin, au răspuns prezent 10 consilieri locali din cei 11 
consilieri locali în funcție. Lipsește motivat domnul consilier Popescu Constantin, aflat internat 
în spital. 

Participă la ședință domnul Turcilă Vasile-Laurențiu, Primarul Comunei Lelești, 
domnul Mischie Constantin-Cătălin, Secretarul Comunei Lelești și domnul Giorgi Ion, 
Inspector superior în cadrul Primăriei Lelești. 

Președintele de ședință, domnul Bălan Radu, întreabă membrii Consiliului local 
Lelești dacă au citit procesul verbal încheiat in ședința ordinară anterioară din data de 30 
ianuarie 2019, cu menţiunea că membrii consiliului local au posibilitatea să conteste continutul 
procesului verbal și să ceară mentionarea exactă a opiniilor exprimate in ședința anterioară si îl 
supune spre aprobare Consiliului Local Leleşti. Nu sunt observații. Se aprobă cu 10 voturi 
,,pentru”. 

Primarul Comunei Lelești, domnul Turcilă Vasile-Laurențiu anunță membrii 
consiliului local că față de ordinea de zi a ședinței anunțată inițial propune completarea cu 
proiectul de hotărâre privind alegerea președintelui de ședință a Consiliului local Lelești pentru 
perioada martie-mai 2019. 

Preşedintele de şedinţă, domnul Bălan Radu, propune aprobarea ordinii de zi a 
ședinței ordinare stabilită prin Dispozitia Primarului Comunei Lelești cu nr. 47 din 
20.02.2019, cu modificarea anunțată mai sus. Se aprobă cu unanimitate de voturi.  

    Se menționează că membrii Consiliului local Lelești au fost convocati în ședință 
ordinară potrivit prevederilor art. 39 alin. (1) și (3) din Legea nr. 215/2001 privind 
administrația publică locală, republicată, cu modificările și completările ulterioare, convocarea 
fiind înregistrată la nr. 710 din 21.02.2019. 
               Se trece la dezbaterea proiectelor de hotărâre înscrise pe ordinea de zi a ședinței. 
 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării devizului general, a 
principalilor indicatori tehnico-economici, precum și pentru asigurarea 

finanțării de la bugetul local pentru obiectivul de investiție: ,,MODERNIZARE DJ 
672D: KM 0+000 (DN 67D) – KM 4+850 (LIMITA COMUNA RUNCU), COMUNA 

LELEŞTI, JUDEŢUL GORJ” 
 

Discuții: 
Primarul Comunei Lelești, domnul Turcilă Vasile-Laurențiu: ,,Proiectul de hotărâre a 

fost iniţiat ca urmare a adresei Ministerului Dezvoltării Regionale și Administrației Publice cu 
nr. 21748/11.02.2019, în baza prevederilor O.U.G. nr. 114/2018”. 

Consilier local, domnul Băleanu Ion-Emil: ,,Ar fi trebuit să ne prezinte numărul de ore 
rămase de lucrat pentru a vedea cum s-a ajuns la valoarea din proiectul de hotărâre. A crescut 
salariul minim, dar în construcții sunt acordate anumite facilități fiscale”.  

Primarul Comunei Lelești, domnul Turcilă Vasile-Laurențiu: ,,Au fost verificate de 
compartimentele din cadrul primăriei și din câte cunosc au venit cu valoarea minimă a 
manoperei actualizate după ultimele modificările legislative. Toți beneficiarii proiectelor PNDL 



procedează la actualizarea valorii proiectelor ca urmare a creșterii salariului minim la 3000 de 
lei in construcții”. 

Secretarul Comunei Lelești, domnul Mischie Constantin-Cătălin: ,,Există la dosar 
raportul de specialitate întocmit de compartimentul financiar-contabilitate fundamentat pe 
prevederile legale în vigoare”. 

Nu mai sunt discuții. 
Preşedinte de şedinţă, domnul Bălan Radu, supune la vot proiectul de hotărâre. 
Se aprobă în unanimitate cu 10 voturi ,,pentru” din totalul de 10 consilieri prezenți la 

ședință, respectiv din totalul de 11 consilieri locali în funcție. 
 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de încheiere a exercițiului 
bugetar al Comunei Lelești, Județul Gorj și situațiile financiare la data de 

31.12.2018 
 
Discuții: 
Inspector superior, domnul Giorgi Ion: ,,La finele anului 2018 am înregistrat la venituri 

curente ale bugetului local suma de 2571917,74 lei, (din care 2125691,76 lei la sectiunea de 
functionare si 446225,98 lei la sectiunea de dezvoltare, iar la cheltuieli ale bugetului local suma 
de 2428257,22 lei (din care 2116708,48 lei la sectiunea de functionare si 311548,74 lei la 
sectiunea de dezvoltare), rămânând un disponibil de 143660,52  lei (din care 8983,28 lei la 
sectiunea de functionare si 134677,24 lei la sectiunea de dezvoltare), sumă care reprezintă 
excedent. Totodată, la veniturile si cheltuielile evidentiate in afara bugetului local am 
înregistrat la contul 829800 sursa A - excedent in suma de 262344,80 lei, din care 118624,28 
lei excedent an 2017, la contul 82980000 sursa E - excedent în sumă de 0 lei, iar la contul 
5006 - taxa pentru timbru de arhitectura si garantii participare la licitatii, venituri în suma de 
58434,30 lei, iar la cheltuieli suma 53634,30 lei, ramanand un disponibil in suma de 4800 lei. 

Nu mai sunt discuții. 
Preşedinte de şedinţă, domnul Bălan Radu, supune la vot proiectul de hotărâre. 
Se aprobă în unanimitate cu 10 voturi ,,pentru” din totalul de 10 consilieri prezenți la 

ședință, respectiv din totalul de 11 consilieri locali în funcție. 
 

3. Proiect de hotărâre privind privind constituirea echipei mobile pentru 
intervenția de urgență în cazuri de violență domestică la nivelul Comunei Lelești, 

Județul Gorj. 
 
Discuții: 
Secretarul Comunei Lelești, domnul Mischie Constantin-Cătălin: ,,Conform Procedurii 

pentru intervenţia de urgenţă în cazurile de violenţă domestică aprobată prin Ordinul MMJS 

nr. 2225/2018, intervenţia de urgenţă în cazurile de violenţă domestică se realizează de către 

echipa mobilă alcătuită din reprezentanţi ai serviciului public de asistenţă socială. Prin 

prezentul proiect de hotărâre se propune constituirea echipei mobile pentru intervenția de 

urgență în cazuri de violență domestică la nivelul Comunei Lelești, Județul Gorj”. 

Nu mai sunt discuții. 
Preşedinte de şedinţă, domnul Bălan Radu, supune la vot proiectul de hotărâre. 
Se aprobă în unanimitate cu 10 voturi ,,pentru” din totalul de 10 consilieri prezenți la 

ședință, respectiv din totalul de 11 consilieri locali în funcție. 
 

4. Proiect de hotărâre privind alegerea președintelui de ședință a Consiliului 
local Lelești, Județul Gorj pentru perioada martie-mai 2019 

 

Nu sunt discuții. 
Preşedinte de şedinţă, domnul Bălan Radu, supune la vot proiectul de hotărâre. 
Se aprobă în unanimitate cu 10 voturi ,,pentru” din totalul de 10 consilieri prezenți la 

ședință, respectiv din totalul de 11 consilieri locali în funcție. 
Domnul Consilier Popeangă Ion este ales președinte de ședință a Consiliului local 

Lelești pentru perioada martie-mai 2019. 
 



 
5. Raport privind starea economică, socială și de mediu a Comunei Lelești, 

Județul Gorj la data de 31.12.2018 
 
Primarul Comunei Lelești, domnul Turcilă Vasile-Laurențiu: ,,Față de raportul pe care 

vi l-am prezentat, vreau să vă spun că s-ar fi putut redacta într-o formă mai detaliată dar am 
sintetizat principalele acțiuni întreprinse în anul 2018. Aș vrea să mai adaug doar reparațiile 
care s-au făcut la Biserica din Ursăței. În anul 2019 mi-am propus să finalizez lucrările la 
drumul județean, să obțin finanțare și să finalizez proiectarea la celelalte drumuri sătești și 
vicinale rămase nemodernizate și pentru care s-a întocmit studiu de fezabilitate, să reabilităm 
grădinița nr. 1 pentru a putea trece în viitor la program prelungit, să turnăm bitum în curtea 
școlii gimnaziale, să obținem finanțare și dacă se poate să începem lucrările de reclădire a unui 
muzeu al satului prin intermediul unui program finanțat de Ministerul Culturii”. 

Nu mai sunt discuții. 
 
Diverse: 

 
Discuții: 
Primarul Comunei Lelești, domnul Turcilă Vasile-Laurențiu: ,,Vreau să vă informez că 

am primit o cerere privind închirierea unei suprafețe de 40 ha de izlaz comunal aparținând 
satului Frătești de la PFA Marinca Toma-Iulian. Înainte de a demara orice procedură vreau să 
vă consult cu privire la această solicitare. Eu personal consider că în anul 2016 în urma 
derulării unor proceduri de închiriere am atribuit 2 trupuri de izlaz pentru crescătorii de ovine, 
hotărând totodată că celelalte trupuri sunt destinate pășunatului de către bovine și cabaline. În 
Satul Frătești mai există încă un efectiv de bovine care pășunează pe acest izlaz și nu cred că 
este normal să le restricționăm accesul pe pajiște. PFA Marinca Toma-Iulian are în prezent în 
derulare un contract de închiriere pentru o suprafață de 8,51 ha pentru pășunatul ovinelor”. 

 Secretarul Comunei Lelești, domnul Mischie Constantin-Cătălin: ,,Deși pentru 
atribuirea contractului de închiriere pentru suprafața de 8,51 ha P.F.A. Marinca Toma-Iulian a 
participat cu un efectiv de 50 de animale, conform contractului are obligația de asigura anual 
încărcătura minimă de 0,30 UVM/ha. Ori, în condițiile în care figurează înregistrat cu un 
număr de 83 de ovine, din care 17 ovine sunt afectate suprafeței de 8,51 ha, nu se asigură 
încărcătura minimă de 0,30 UVM/ha raportat la suprafața solicitată de 40 ha”. 

Consilier local, domnul Lăscăteu Nicolae: ,,Prin atribuirea unui contract de închiriere se 
asigură întreținerea suprafeței de izlaz dincolo de sprijinul acordat fermierului”. 

Consilier local, domnul Popeangă Ion: ,,Eu mă gândesc că fermierii vor să obțină niște 
bani din subvenția APIA, dar nu cred că este normal să nu ținem cont și de ceilalți crescători de 
animale din comună. Propun să-i răspundem că nu îndeplinește condițiile lagale pentru 
încheierea contractului de închiriere pentru suprafața solicitată de 40 ha de pajiște”. 

Președintele de ședintă, domnul Bălan Radu supune la vot propunerea domnului 
consilier Popeangă Ion. 

Se aprobă în unanimitate de voturi. 
Consilier local, domnul Popeangă Ion: ,,În altă ordine de idei, recunosc că nu am fost 

foarte apropriat de biserică, dar cred că ar trebui să facem ceva cu gardul bisericii din Lelești. 
Putem să cerem sprijin financiar și la obștile din care fac parte foarte mulți cetățeni ai satului 
Lelești și care ar trebui să meargă la ședințele obștilor și să-și spună punctul de vedere. Ar 
trebui să-i mobilizăm pe oameni să meargă la astfel de întruniri”. 

Nu mai sunt discuții. 
 

            Președintele de ședintă, domnul Bălan Radu: ,,Ordinea de zi fiind epuizată declar 
închisă ședința ordinară a Consiliului local Lelești”. 
 
 
               Presedinte de sedintă,                                   
                        CONSILIER,                                           Secretarul Consiliului Local Lelesti,     
                       BĂLAN RADU                                          MISCHIE CONSTANTIN-CĂTĂLIN 


